
Št.:900-2/2023/9-1 

Datum: 27. 2. 2023  

 

ZAPISNIK  

19. seje Sveta zavoda CIRIUS-a Vipava, dne 29. 8. 2023 ob 17.00 uri v zbornici.  

Navzoči: Alenka Premrl Lemut, Tatjana Pregeljc, Mojca Črnigoj, Katja Bucik, Iris Ličen, Nataša Nardin, 

Joško Andlovic, sindikalna zaupnica Lucija Praček, ravnatelj Alojzij Adamič.  

Odsotni: / 

Dnevni red so člani prejeli z Vabilom 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Pregled in potrditev zapisnika 17. in 18. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 8. korespondenčne seje 
4. Spremembe cenika 
5. Razno 

 

Priloge: Zapisnik 16. seje, osnutek zapisnika 17. in 18. seje, osnutek zapisnika 8. 

korespondenčne seje, predlog cenika. 

 

Pred potrditvijo dnevnega reda predsednica, Alenka Premrl Lemut pove, da je pri posredovanju 

vabila na sejo prišlo do napake pri oštevilčenju redne seje (19. redna in ne 20. redna seja) 

Svet še vedno deluje v okrnjeni obliki, manjkajo trije predstavniki staršev in en predstavnik 

ustanovitelja. Predsednica prebere zapis predsednice sveta staršev g. Saše Petejan. Starše je k 

imenovanju nadomestnih članov pozvala takoj  po odstopu članov sveta, vendar nadomestni  niso bili 

imenovani, ker ni dobila kandidatov.  Nato je v mesecu avgustu  korespondenčno izpeljala volitve za 

nove člane v svetu- predstavnike staršev. Korespondenčna seja ni bila uspešna, saj je prejela premalo 

izpolnjenih glasovnic.  

Z  novim šolskim letom  se poslavlja, saj bo njen otrok prepisan na drugo šolo.  

Točka 1 

Potrditev dnevnega reda. 

Sklep številka 19.1.: Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 7 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) soglasno potrjuje 

predlagani dnevni red. 

Točka 2 

Sklep številka 19.2.: Svet zavoda CIRIUS Vipava (7 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) soglasno potrjuje 

zapisnika 17. seje, 18. seje. 

Točka 3 



Sklep številka 19.2.: Svet zavoda CIRIUS Vipava (7 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN)solasno potrjuje 

zapisnik 8. korespondenčne seje. 

 

Točka 4 

Sprememba cenika 

Ravnatelj utemelji predlagane nove cene prehrane in drugih storitev – tržna dejavnost. Nova 

kalkulacija prehrane je bila potrebna zaradi dviga cen živil. Tudi subvencija za malico je višja, višja tudi 

od cene malice, zato se ostanek subvencije poračuna pri ceni zajtrka. Nova kalkulacija cen bo 

pripravljena januarja 2024. 

Prav tako so predlagane nove cene za varstvo učencev. Ravnatelj utemelji nove cene, tako postavke v 

izračunu, kot tudi pogoje za izvajanje varstva med tednom in za vikend (min. št. vključenih, dan za 

varstvo...). Analiza vključenosti učencev v vse oblike varstva je pokazala, da se vključuje več učencev, 

kot se je predvidevalo, zato je prispevek, ravno pokril stroške, ki so nastali v povezavi s to storitvijo.  

Predlaga tudi spremembo cene hrane za zaposlene. Velike težave so v kuhiji zaradi kadrovskih 

problemov (upokojitev več zaposlenih v kuhinji, bolniške odsotnosti).  Rešitev vidi v zagotavljanju 

prehrane za zaposlene se išče s strani zunanjega ponudnika. 

Sklep številka 19.4.: Svet zavoda CIRIUS Vipava (7 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) soglasno potrjuje 

nov cenik, ki se ga začne uporabljati s 1. 9. 2023. 

Točka 5 

Razno 

Ravnatelj pove, da je v preteklih mesecih  CIRIUS Vipava prodal eno prazno stanovanje, v upravljanju 

ima še eno stanovanje in garsonjero. Investicijska vzdrževalna dela v CIRIUS-u, ki so bila opravljena 

med poletnimi počitnicami se zaključujejo. Vrednost investicije je cca. 70.000 EUR. Zaradi prostorske 

stiske, se bo na  dvorišču postavilo 2 kontejnerja za pisarne. 

Prostorska stiska se povečuje s številom vpisa novih učencev. Na matični šoli v Vipavi je v šolskem 

letu 23/24 vpisanih 150 učencev, kar predstavlja zgornjo mejo. Prav tako se povečuje število 

zaposlenih, v vseh službah (pedagoških, zdravstvenih, tehničnih...). 

Novogradnja je še vedno aktualna, trenutno je potrebno pridobiti poročilo glede  protipoplavne 

ogroženosti, če bo to pozitivno, bodo izvedeni naslednji koraki. Posledice poplav bodo vplivale na vse 

projekte v Sloveniji. 

Zaradi oddaljevanja zaključka projekta novogradnja, bi bilo potrebno razmisliti o nadomestnih 

lokacijah za izvajanje dejavnosti za učence (pouka, terapevtskih storitev…) 

Sestanek se je zaključil ob 18.15 

 

Zapisala:       Predsednica Sveta zavoda: 

Tatjana Pregeljc      Alenka Premrl Lemut 


